
 
Protokół z posiedzenia 

Rady Towarzystwa Doktorantów 

Uniwersytetu Jagiellońskiego 

Kraków, 6 lipca 2017r. 

 

Posiedzenie Rady Towarzystwa Doktorantów Uniwersytetu Jagiellońskiego odbyło się w dniu  

6 lipca 2017 r. o godzinie 19:00 w siedzibie TD UJ.  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

Członkowie Rady: 

Natalia Czyżowska (WFilozof) – Prezes TD UJ 

Dominik Hodurek (WH) 

Emil Antipow (WSMiP) 

Magdalena Olbert (WFarma) 

Aneta Pieczka (WZiKS) 

Piotr Piszczek (BiNoZ) 

Paula Złotowska (WPiA) 

Michał Ożóg (WPiA) 

Katarzyna Konik (WSMiP) 

 

Komisja Rewizyjna: 

Michał Olszowski (WPiA) – Przewodniczący KR 

Dominik Borowski (WP) 

 

Program posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Zatwierdzenie protokołów z poprzednich posiedzeń Rady (ref. Natalia Czyżowska)  

3. Odwołania w konkursie na Dofinansowanie Działalności Doktorantów (ref. Natalia 

Czyżowska)  

4. Opinia TD UJ ws. powołania kierownika Środowiskowych Studiów Doktoranckich 

FCB (ref. Natalia Czyżowska)  

5. Zatwierdzenie rozdysponowania miejsc w domach studenckich (ref. Dominik Hodurek) 

6. Półroczne podsumowanie prac komisji i zespołów 

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski  

8. Zamknięcie posiedzenia 

 

 

 

 

 

 



Punkt pierwszy 

Otwarcie posiedzenia 

 

19:00 – Prezes Towarzystwa Doktorantów Natalia Czyżowska otworzyła posiedzenie 

Rady TD UJ 

 

Punkt drugi 

Zatwierdzenie protokołów z poprzednich posiedzeń Rady 

 

Natalia Czyżowska zarządziła przeniesienie zatwierdzania protokołów Rady na kolejne 

posiedzenie. 

 

Punkt trzeci 

Odwołania w konkursie na Dofinansowanie Działalności Doktorantów 

 

Natalia Czyżowska poinformowała Radę o konieczności rozpatrzenia dziesięciu odwołań 

w Konkursie na Dofinansowanie Działalności Doktorantów w edycji 3_2017. Przedstawiła 

kolejne sprawy: 

 

1. P. K. odwołał się od decyzji o odrzuceniu wniosku ze względu na pomyłkę przy 

rozliczenie wyjazdu. Wyjazd został poprawnie rozliczony w terminie.  

 

19:03 – przychodzi Michał Olszowski 

 

Natalia Czyżowska zarządziła jawne głosowanie nad przyjęciem odwołania i przyznaniem 

dofinansowania w wysokości 700 zł. Oddano głosy: 8 – tak, 0 – nie, 0 – wstrzymujących się. 

 

2. P. K. odwołał się od decyzji o odrzuceniu wniosku ze względu na fakt, że niedołączony 

przez doktoranta wniosek wyjazdowy do biura TD UJ miał dostarczyć pracownik DWM. 

Doktorant był informowany o konieczności złożenia wniosku wyjazdowego w terminie do 9 

czerwca. Pracownik DWM przekazał wniosek do biura w terminie późniejszym. Katarzyna 

Konik dodała, że wniosek wpłynął 14 czerwca. 

 

Natalia Czyżowska zarządziła jawne głosowanie nad odrzuceniem odwołania. Oddano 

głosy: 8 – tak, 0 – nie, 0 – wstrzymujących się. 

 

3. Wniosek J. S. nie widniał w rejestrze wniosków konkursowych, ponieważ doktorantka 

dokonała rejestracji w systemie przed otwarciem konkursu. Komisja nie dodała jej wniosku do 

wniosków odrzuconych.  

Emil Antipow zauważył, że rejestracja formalnie była zamknięta, ponieważ nabór 

wniosków jeszcze się nie odbywał. Natalia Czyżowska uznała, że błąd leży także po stronie TD 

UJ, ponieważ w specyfikacji konkursu wniosek J. S. nie widnieje w żadnej pozycji. Piotr 

Piszczek stwierdził, że jeśli we wniosku wszystko jest w porządku, bez względu na termin 

rejestracji, dofinansowanie powinno zostać przyznane. Dominik Hodurek zwrócił uwagę, że 

system powinien być blokowany, gdy konkurs się nie odbywa, aby uniemożliwić rejestrację 

wniosków. Emil Antipow dodał, iż Zespół rekomendował odrzucenie wniosków 

zarejestrowanych wcześniej. Natalia Czyżowska przychyliła się do opinii Przewodniczącej 

Zespołu ds. Konkursu Agnieszki Batko, aby przyznać J. S. dofinansowanie.  
 



Natalia Czyżowska zarządziła jawne głosowanie nad przyznaniem dofinansowania w 

wysokości 1000 zł. Oddano głosy: 7 – tak, 0 – nie, 1 – wstrzymujący się. 

 

4. A. D. złożyła wniosek o dofinansowanie z brakiem we wniosku wyjazdowym. Podczas 

składania wniosku napisała oświadczenie, że brak podpisu dziekana pod wnioskiem 

wyjazdowym wynika z pomyłki sekretariatu. Po 9 czerwca złożyła uzupełniony wniosek z 

pismem wyjaśniającym okoliczności sprawy, a następnie odwołanie od decyzji o odrzuceniu 

wniosku.  

 

Natalia Czyżowska zarządziła jawne głosowanie nad przyjęciem odwołania i przyznaniem 

dofinansowania w wysokości 700zł. Oddano głosy: 8 – tak, 0 – nie, 0 – wstrzymujących się. 

 

5. A. M. odwołała się od decyzji o odrzuceniu wniosku, tłumacząc, że złożyła ustną 

rezygnację z dofinansowania w edycji 3_2016. Regulamin wymaga, aby rezygnacja była 

składana mailowo lub na piśmie. Taką rekomendację złożyła też Agnieszka Batko. 

 

19:25 - przychodzi Aneta Pieczka. 

 

Natalia Czyżowska zarządziła jawne głosowanie nad odrzuceniem odwołania. Oddano 

głosy: 8 – tak, 0 – nie, 1 – wstrzymujący się. 

 

6. D. D. odwołał się od decyzji o odrzuceniu wniosku, argumentując, że założone obligo 

na całość wyjazdu wynika z uprzejmości kierownika zakładu. Kierownik zgodził się na 

„kredytowanie” biletu lotniczego, który ostatecznie miał zostać pokryty przez TD UJ. Zespół 

ds. konkursu jest przeciwko przyznaniu dofinansowania ze względu na rezerwację środków na 

wszystkich pozycjach. TD UJ umożliwia wcześniejsze dokonanie rezerwacji biletów i ich 

zakup.  

 

Natalia Czyżowska zarządziła jawne głosowanie nad odrzuceniem odwołania. Oddano 

głosy: 9 – tak, 0 – nie, 0 – wstrzymujących się. 

 

7. Sprawa T. K. była analogiczna do sprawy D. D. Doktorancie złożyli identyczne 

odwołania. 
 

Natalia Czyżowska zarządziła jawne głosowanie nad odrzuceniem odwołania. Oddano 

głosy: 9 – tak, 0 – nie, 0 – wstrzymujących się. 

 

8. F. G. odwołał się od decyzji o odrzuceniu wniosku, argumentując, iż wnioskował o 

dofinansowanie pozycji, na które środki nie zostały zarezerwowane z innych źródeł. Wniosek 

DWM potwierdził przedstawione przez F. G. informacje. Zespół ds. Konkursu 

zarekomendował przyznanie dofinansowania. 

 

Natalia Czyżowska zarządziła jawne głosowanie nad przyjęciem odwołania i przyznaniem 

dofinansowania w wysokości 700 zł. Oddano głosy: 9 – tak, 0 – nie, 0 – wstrzymujących się. 

 

9. M. W. odwołała się od decyzji o odrzuceniu wniosku, argumentując, iż wnioskowała o 

dofinansowanie pozycji, na które środki nie zostały zarezerwowane z innych źródeł. Wniosek 

DWM potwierdził przedstawione przez M. W. informacje. Zespół ds. Konkursu 

zarekomendował przyznanie dofinansowania. 

 



Natalia Czyżowska zarządziła jawne głosowanie nad przyjęciem odwołania i przyznaniem 

dofinansowania w wysokości 700 zł. Oddano głosy: 8 – tak, 0 – nie, 0 – wstrzymujących się. 

 

10. Wniosek F. K. nie widniał w rejestrze wniosków konkursowych, ponieważ doktorant 

dokonał rejestracji w systemie przed otwarciem konkursu. Komisja nie dodała jego wniosku do 

wniosków odrzuconych. F. K. złożył wniosek o dofinansowanie, załączając wniosek 

wyjazdowy na innych wyjazd. Z powodu braku formalnego, tj. właściwego wniosku 

wyjazdowego, prośba o dofinansowanie winna zostać odrzucona. 

 

Natalia Czyżowska zarządziła jawne głosowanie nad odrzuceniem wniosku i 

niedofinansowaniem wyjazdu. Oddano głosy: 9 – tak, 0 – nie, 0 – wstrzymujących się. 

 

Punkt czwarty 

Opinia TD UJ ws. powołania kierownika Środowiskowych Studiów Doktoranckich FCB 

 

Natalia Czyżowska przedstawiła osobę dr. hab. inż. Bartłomieja Spisaka, proponowanego 

na kierownika Środowiskowych Studiów Doktoranckich FCB. Radni mieli możliwość 

zapoznania się z CV Profesora poprzez grupę dyskusyjną. Ponadto Profesor cieszy się 

poparciem przedstawicieli doktorantów w Radzie Wydziału i Instytutu. 

 

Natalia Czyżowska zarządziła jawne głosowanie nad powołaniem Komisji Skrutacyjnej w 

składzie: Michał Olszowski, Dominik Borowski, Michał Ożóg. Skład Komisji został przyjęty 

jednomyślnie. 

 

Natalia Czyżowska zarządziła tajne głosowanie kandydaturą dr. hab. inż. Bartłomieja 

Spisaka nad kierownika Środowiskowych Studiów Doktoranckich FCB . Oddano ważne głosy: 

9 – tak, 0 – nie, 0 – wstrzymujących się. 

 

Punkt piąty 

Zatwierdzenie rozdysponowania miejsc w Domach Studenckich 

 

Dominik Hodurek przedstawił temat rozdysponowania miejsc w Domach Studenckich. Do 

Komisji wpłynęło 88 wniosków, które zostały ocenione w sposób rzetelny. Około 30 wniosków 

dotyczyło przyznania pokoi jednoosobowych. Liczba pokoi jednoosobowych to 14. Mając na 

uwadze drugą turę przyznawania miejsc, w aktualnej turze Komisja przyznała 7 pokoi 

jednoosobowych (5 dla osób z orzeczoną niepełnosprawnością, 2 dla osób z najlepszymi 

osiągnięciami). Miejsc w DS jest dużo. Z puli 205 miejsc zostało rozdysponowanych 112. 

Osoby, wnioskujące od dwa miejsca, otrzymały je. Przyznano DS z pierwszego wyboru. Gdyby 

zaszła konieczność oddania niewykorzystywanych pokoi, Dominik Hodurek proponuje oddać 

Bydgoską B oraz Kamionkę. W kolejnej turze Komisja spodziewa się ok. 30 wniosków. 

Michał Olszowski podniósł temat ankiety – doktoranci narzekają na standard, małe pokoje i 

obecność studentów. 

 

Natalia Czyżowska zarządziła jawne głosowanie nad przyjęciem specyfikacji dot. 

rozdysponowania miejsc w DS. Oddano głosy: 8 – tak, 0 – nie, 1 – wstrzymujący się. 

 

Dominik Hodurek zasugerował opracowanie przeprowadzonej ankiety w formie raportu, 

aby móc ją opublikować. Strategia UJ nie mówi wiele na temat akademików, a raport oparty 

na ankiecie stanowiłby punkt wyjścia do rozmów z Działem Pomocy Materialnej, Rektorem, 



Prorektorami, Kanclerzem. Piotr Piszczek zaproponował zamieszczenie raportu na stronie 

internetowej.  

 

W związku z remontem DS Bydgoska B, do Dominika Hodurka została skierowana 

propozycja z Działu Nauczania, aby w komisji przetargowej obok przedstawicieli władz i 

studentów, zasiadał przedstawiciel doktorantów. Dominik Hodurek zasugerował, aby 

przedstawicielem był prawnik – Paula Złotowska jako przedstawiciel i Michał Ożóg jako jej 

zastępca. Na pełnienie funkcji przedstawiciela w komisji przetargowej wyraziła zgodę Paula 

Złotowska. Dominik Hodurek zadeklarował przesłanie tej informacji do Działu Nauczania. 

 

Punkt szósty 

Półroczne podsumowanie prac komisji i zespołów 

 

Michał Olszowski zawnioskował o przeniesienie półrocznego podsumowania ze względu 

na brak trzech sprawozdań od Komisji i Zespołów TD UJ. 
 

Punkt siódmy 

Sprawy bieżące i wolne wnioski 

 

1. Natalia Czyżowska poinformowała, że Rada ma wyrazić opinię ws. zasad przyznawania 

stypendiów doktorskich, które mają obowiązywać od kolejnego roku akademickiego. Osoba 

zajmująca się tą sprawą z ramienia uniwersytetu sugerowała, aby opinia, bądź wstępne 

wytyczne, zostały przekazane przed spotkaniem z Rektorem, odbywającym się 7 lipca 2017r. 

Dominik Hodurek dodał, że ekspertyza Komisji Prawnej potwierdza, iż 50% doktorantów 

przyjętych na pierwszy rok studiów będzie otrzymać stypendia. Wyższe lata studiów 

obowiązywać będą dotychczasowe przepisy. Michał Olszowski zauważył, że proponowane 

zasady co do zmiany stypendiów wymagają określenia kierunku studiów doktoranckich, na 

którym wypłacane będzie stypendium. Ma to zapobiec pobieraniu przez doktorantów 

stypendiów na kilku kierunkach studiów III stopnia. Ponadto Rada TD UJ wyda opinię po 

przesłaniu zasad przyznawania stypendiów w pliku, zawierającym tryb zmian, aby Komisja 

Prawna mogła porównać proponowaną nowelizację z dotychczasowymi przepisami. Paula 

Złotowska wyjaśniła, że przede wszystkim należy sprawdzić czy nadchodzące zmiany są 

zgodne z przepisami. Główny problem rodzi możliwość pobierania stypendiów na kilku 

kierunkach. Natalia Czyżowska zwróciłam uwagę, iż na studiach I i II również obowiązywała 

zasada, że nie można było pobierać stypendiów na kilku kierunkach. Aneta Pieczka wyraziła 

opinię, że o ile w przypadku I i II stopnia studiów ograniczenie było niesprawiedliwe, gdyż 

stypendium pobierane jest na podstawie średniej ocen, w przypadku doktorantów ta sama praca 

naukowa stanowi podstawę do wypłacenia kilku stypendiów. Michał Ożóg wypowiedział się 

na temat znaczenia kryteriów uchwalanych na poziomie Rady Wydziału w ustalaniu zasad 

punktacji osiągnięć kandydatów na studia doktoranckie. Katarzyna Konik dodała, że w sytuacji 

ograniczenia liczby miejsc na studia doktoranckie, należy mocno zastanowić się nad 

problemem, ponieważ w przypadku wielu doktorantów, podejmujących kolejne studia, jedyną 

motywacja pozostaje pobieranie stypendium. Jest to blokowanie miejsc, z których mogłyby 

skorzystać osoby rzeczywiście zainteresowanie danym kierunkiem. Ponadto dorobek osób na 

studiach III stopnia jest o wiele większy, aniżeli osób dopiero je rozpoczynających. W związku 

z tym osoby rekrutujące się na kolejne studia zawsze otrzymują stypendium.  
Natalia Czyżowska zarządziła przeniesienie problemu do grupę dyskusyjną, aby po 

wyrażeniu rekomendacji przez Komisję Prawną każdy radny mógł określić swój stosunek do 

problemu. 

 



2. Natalia Czyżowska poinformowała Radę, że Agnieszka Batko – Przewodnicząca 

Zespołu ds. Konkursu, otrzymała stypendium wyjazdowe. W związku z tym pojawiła się 

propozycja, aby podczas kolejnej edycji konkursu zebranie zespołu ws. rozpatrzenia wniosków 

odbyło się 21 września 2017r. Dodała, że planowane jest posiedzenie Rady TD UJ w terminie 

14-15 września ws. przyznania miejsc w DS. Katarzyna Konik wyraziła opinię, że spotkanie 

Zespołu ds. Konkursu jest planowane zbyt późno. Wówczas specyfikacja konkursowa byłaby 

gotowa 25 września. Następnie konieczne jest jej zatwierdzenie podczas posiedzenia Rady 

TDUJ oraz przez Prorektora. Przy optymistycznych założeniach i pełnej sprawności działania, 

wyniki zostałyby zatem ogłoszone najwcześniej 27 września. Z punktu widzenia pracownika 

biura brakuje czasu na rezerwację środków. Dodatkowy problem stanowią odwołania, które 

wówczas spływałyby do 11 października. Katarzyna Konik uważa, że konieczne jest 

skonsultowanie terminu 21 września z pracownikami biura oraz zespołem. 
 

3. Katarzyna Konik przedstawiła sprawę materiałów promocyjnych. Nowy dostawca, 

którego ceny były konkurencyjne, oferuje produkty niższej jakości. Zdaniem Przewodniczącej 

Komisji Promocji i Kultury jest to znak, że należy wrócić do współpracy z Fabryką Magika. 

Zwłaszcza, że w najbliższym terminie konieczne jest zamówienie materiałów na ABC 

Doktoranta. Ponadto zaproponowana została zmiana składu paczek na to wydarzenie. Rada 

przychyliła się do tego rozwiązania. 

 

4. Katarzyna Konik poinformowała, że jesienny wyjazd integracyjny odbędzie się w 

terminie 20-22 października. Planowane miejsce to Drezno lub Lipsk. Komisja podjęła prace 

nad wyceną wyjazdu. Natalia Czyżowska dodała, iż K. R. proponuje pomoc w zakresie wyjazdu 

integracyjnego i jego organizację. Wówczas miejscem docelowym mogłaby być Ukraina. 

Katarzyna Konik stwierdziła, że obie opcje zostaną rozpatrzone i przedstawione Radzie. 

 

Punkt ósmy 

Zamknięcie posiedzenia 

 

20:39 – Natalia Czyżowska zamknęła posiedzenie Rady TD UJ. 


